



## HOTEL ANDERS

★★★★★  
STARE JABŁONKI



### Hotel ANDERS w Starych Jabłonkach

14-133 Stare Jablonki, ul. Spacerowa 2, Tel. +48 89 642 70 00, Faks +48 89 642 70 13  
e-mail: anders@hotelanders.pl, www.hotelanders.pl



Hotel Anders\*\*\*\* to komfortowe centrum aktywnego wypoczynku i SPA polożone w lesie, bezpośrednio nad jeziorem Szeląg Mały. Stare Jablonki leżą na Mazurach Zachodnich, na szlaku wodnym kanalu Ostródzko-Elbląskiego. Hotel Anders ze względu na swoje położenie - wśród lasów i jezior - oraz bardzo duże zaplecze rekreacyjne to doskonale miejsce do aktywnego wypoczynku przez cały rok. Rozbudowane zaplecze konferencyjne pozwala na organizację spotkań biznesowych na najwyższym poziomie.



Hotel Anders\*\*\*\* is a comfortable centre of active relaxation and SPA placed in the woods, by the Szeląg Mały lake. The village of Stare Jablonki is situated in Western Mazury, on a water route of the Ostróda-Elbląg channel. Hotel Anders, due to its location among woods and lakes and many entertainment facilities (one of the biggest in Poland), is a perfect place both for relaxation and organisation of various types of integration scenarios. Developed conference facilities allow us to organise business meetings at the highest level.



Hotel Anders\*\*\*\* ist ein komfortables Zentrum der aktiven Erholung mit SPA, gelegen im Wald direkt an dem Szelag-Mały-See. Das Dorf Stare Jablonki liegt in dem westlichen Teil der Masuren entlang des Wasserweges vom Ostródzko-Elbląski-Kanal. Dank seiner günstigen Lage mitten in den Wäldern und an den Seen sowie dank seinem reichen Erholungsangebot (eins der größten in Polen) eignet sich das Hotel Anders sehr gut für die Erholung und verschiedenartige Integrationsaufenthalte. Das ausgebauten Verhandlungszentrum ermöglicht Organisation von geschäftlichen Treffen auf hohem Niveau.

120 Pokoi / Rooms • 24 Mazurskie chaty / Masurian cottages • Palace Restaurant • Spa • Basen / Swimming pool  
Sauna • Bowling • Night club • Billiard • Squash • Tennis • Siłownia / Gym • Plaża / Beach • Sprzęt wodny / Water sports equipment • Boiska do siatkówki Plażowej / Beachball courts • 7 Sal konferencyjnych / 7 Conference halls

# Największa baza rekreacyjna

